
 

 Formandsberetning 2025  

Selvom vejene ikke er blevet privatiserede, har vi lavet en aftale om snerydning. Vi er så heldige, at Theis har 
påtaget sig opgaven. Hvis behovet opstår, sørger han for at rydde sneen til en meget fair pris. Vintervejret har 
dog vist sig fra sin milde side i år, så vi har endnu ikke haft brug for tjenesten. Grunden til, at vi har prioriteret en 
snerydningsaftale, er, at vi gerne vil sikre, at vores naboer kan komme på arbejde, samt at hjemmeplejen kan 
besøge dem, der har behov for det.  

Jeg synes, at vi har det rigtig godt med hinanden her i kvarteret, og det er dejligt at se, hvordan vi hjælper 
hinanden. Vi låner ting af hinanden, og dette er nok blevet endnu mere udbredt efter vores hyggelige dag, hvor vi 
besøgte hinandens værksteder. Så fortsæt endelig med det – og brug gerne vores Facebook-gruppe!  

Fællesskabet viste sig også, da vi skulle bygge vores fine nye bådebro. Et stort tak til Christian for tegningerne 
og for at lede arbejdet med at bygge og sætte broen ud. Vi mangler stadig at få lavet tømmerflåden – 
materialerne ligger klar og venter på foråret, så vi kan komme i gang. Jeg vil gerne opfordre alle til at hjælpe med 
at få den bygget. Jeg glæder mig til at se kvarterets børn tage en svømmetur ud til den, lege og springe i vandet 
derfra.  

Nye naboer: Vi har fået nye naboer:  

• 1A: Velkommen til Ditte og Martin og deres to børn.  

• 21: Velkommen til Sally og Nicolai.  

 

Ting vi har arbejdet med siden sidst  

• Bådebro:.  

• Snerydning: Aftale indgået, men endnu ikke taget i brug.  

• Hjertestarter: Sendt en ansøgning til Trygfonden. Opsætning og vedligeholdelse har Martin nr. 14  

ansvaret for.  

Aktiviteter i grundejerforeningen i det forgangne år:  

• Fastelavn  

• Oprydning ved søen og broen  

• Sankt Hans  

• Vejfest  

• "Vis mig dit værksted"-arrangement  

• Havecontainer  

• Bro bygning amant opsætning af bro  

• Julebelysning i kvarteret med julehygge, gløgg og æbleskiver  

 

Som tidligere nævnt er alle naboer velkomne til at kontakte bestyrelsen med forslag til nye tiltag. Da 
bestyrelsesarbejdet er frivilligt, vil jeg dog opfordre til, at man er klar til at tage ansvar for at føre sine forslag ud i 
livet.  

Til sidst vil jeg gerne sige tak til bestyrelsen og til Camilla i nr. 45 for det gode samarbejde. Vores hjemmeside 
www.vestervangsparken.dk er nu oppe at køre, og her kan man finde bestyrelsens referater samt vores årshjul  


